
Resume af bestyrelsesmøder 16. august 2023 og 13. september 2023 

Augustmødet var mest en opstart efter sommerferien, og der er intet nyt at berette fra dette møde. 

På mødet den 13. september 2023 drøftede bestyrelsen bla. følgende: 

 

Bestyrelsen foretog en rundtur i havnen og konstaterede bla., skiltehusenes tage trænger til tagrens, der 

resterer lidt malerarbejde på de nye toiletbygninger, og grillpladsen ved Bro 2 trænger til nye borde og 

bænke – eller istandsættelse af disse. 

 

Subliften er igen i fuld drift. 

 

Projekterne ”Sikker Havn”, Bro 6 og ”Nissehytte” til krabbefiskerne ved Bro 6 er alle afsluttede.      

 

Caféen er udlejet pr. 1. september 2023. 

 

Der leveres bænke til de 2 nye baderum (er efterfølgende sket). 

 

Økonomiopfølgningen viser ikke væsentlige afvigelser fra budget. 

 

Der vil blive nedsat et lille markedsføringsudvalg med repræsentanter fra havnen, Det Fisk og caféen. 

 

Bestyrelsen igangsatte det samlede el-projekt, som vil løbe frem til næste sommer. Der vil komme nye 

standere på alle broer med 16 A, og der vil blive etableret betaling for gæsteleje og forbrug af strøm ved 

hjælp af bådejernes mobiltelefoner. Alle strømudtag vil blive på måler – også for andelshaverne. Vi fortæller 

mere om dette på generalforsamlingen. 

 

Bestyrelsen vil i de kommende måneder fokusere meget på at få etableret nye hytter. 

 

Arbejdet med fremtidig placering af mastekran, mastesku mv. pågår. 

 

Events på havnen blev gennemgået: 

 

Cirkus i uge 27 

Stålmanden 3. september 

DM i jollesejlads for juniorer mm. 8. – 10. september 

 

Alt gik strålende. 

 

Herudover var der som forsøg mad og musik lørdage i juli, og det gik over forventning. 
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